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Módosító javaslat 2 

Módosítópont sorszáma: 1.
Törvényjavaslat érintett rendelkezése: 1. melléklet XVI. Fejezet 10. Cím 1. Alcím 3. 
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Módosítás jellege: kiegészítés 

XVI. ÉPÍTÉSI ÉS KÖZLEKEDÉSI 
MINISZTÉRIUM

10 Fejezeti kezelésű előirányzatok
1 Közlekedési célú fejezeti 

kezelésű előirányzatok
3 Országos közúthálózat 

felújítása
1 Az M7 érdi 

lehajtósávjának 
hosszabbítása és 
kétsávossá tétele

2     300,0  /+2 300,0 f.
kiadás/

Indokolás 

 
 

1 A HHSZ 91.  §  (4)  bekezdése  alapján  a központi  költségvetés  és  a  költségvetési  fejezetek  bevételi  és  kiadási
főösszegére  és  egyenlegére  –  a  Gst.  25.  §  (2)  bekezdése  szerinti  módosító  javaslat  kivételével  –  kizárólag  a
költségvetési ügyekkel foglalkozó bizottság nyújthat be módosító javaslatot. 

2 A módosító javaslatban egy vagy több (ebben az esetben egymással összefüggő, tartalmilag-logikailag összetartozó,
részelemeiben  egymástól  elválaszthatatlan)  módosítás  tüntethető  fel.  Az  egy  módosító  javaslatban  benyújtott
módosító pontok a továbbiakban összefüggőként kezelendők. 



Magyarországon egyedülálló problémát jelent, hogy Érd Megyei Jogú Város közigazgatási területét,
mintegy  „kettévágja”  az  M7  autópálya.  A problémát  az  okozza,  hogy  az  autópályának  sem a
kialakítása,  sem  pedig  a  forgalmi  rendje  nem  felel  meg  a  megépítése  óta  eltelt  55  évben
megváltozott műszaki és közlekedésbiztonsági feltételeknek, valamint forgalmi körülményeknek.
 
Az  autópálya  18.  km-énél  55  éve  épített  lehajtó  egyszerűen  nem  képes  elvezetni  az  azóta
sokszorosára növekedett forgalmat, valamint a lassítósáv befogadó képessége és hossza nem felel
meg  az  átlagsebesség  és  a  gépjárművek  számának  növekedése  által  okozott  biztonsági
kockázatoknak.
 
A fenti  biztonsági  kockázatok  kiküszöbölése  érdekében  szükséges  lenne  egyrészt  a  lehajtósáv
hosszának  jelentős  –  minimum  300  méteres  –  növelésére,  másrészt  pedig  a  lehajtósáv
kétsávosítására,  annak  teljes  hosszában.  Bonyolítja  a  helyzetet,  hogy  a  lehajtósáv  bővítése
szükségessé tenné a csomópontban található aluljáró feletti hídrész kiszélesítését is.
 
Az információink szerint az M7 autópálya hamarosan sorra kerülő rekonstrukciója lehetővé tenné e
munkálatok egyidejű elvégzését, így a Mi Hazánk Mozgalom Érdi Szervezetének vezetője és Érd
Megyei Jogú Város Önkormányzatának képviselője, Szalai Timea azok költségeinek fedezésére kéri
a kormányt a szükséges többletforrások biztosítására.
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